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朝陽科技大學
093學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	6187
	Course Number
	6187

	授課教師
	楊美美
	instructor
	YANG,MEI MEI

	中文課名
	基礎電腦繪圖(１)
	Course Name
	Basic Computer Graphics (1)

	開課單位
	視覺傳達設計系(二進)三A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	教學內容：本課程之設計之重點有三: 1.為培養學生對電腦基礎基本概念之暸解. 2.為培養學生對於設計業界電腦軟體之使用有概念. 3.訓練學生對於實例之練習.
	Objectives
	The purpose of the course has three fold. 1.To help understand the basic concept of the computer environment. 2.To help students knowing what is the state of art software in the design field. 3.Helping student using the software to practice the real case.

	教材
	Design by the instructor.
	Teaching Materials
	 

	成績評量方式
	期中作業25% 期中考25% 期末作業25% 期末考25%
	Grading
	Midterm assignment 25%, midterm examine 25%, final assignment 25%, and final examine 25%.

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程之設計之重點有三: 1.為培養學生對電腦基礎基本概念之暸解. 2.為培養學生對於設計業界電腦軟體之使用有概念. 3.訓練學生對於實例之練習.
	Syllabus
	The purpose of the course has three fold. 1.To help understand the basic concept of the computer environment. 2.To help students knowing what is the state of art software in the design field. 3.Helping student using the software to practice the real case. 




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

